
خبر  و مصاحبه

حکم برائت برای یحیی گل محمدی
تند  مصاحبه  با  فولاد  و  پرسپولیس  بازی  اتفاقات 
سرمربی تیم میهمان همراه شد. یحیی گل محمدی 
به اعلام نکردن پنالتی در نیمه اول اعتراض داشت و 
این مسأله را با مصاحبه تند بعد از بازی نشان داد. با 
این حال اظهارات یحیی گل محمدی از سوی کمیته 
از حوزه  ج  انضباطی مصداق اظهارات غیرتی و خار
مسئولیت تلقی نشده تا حکم برائت برای سرمربی فولاد 
صادر شود. جالب اینکه ناظر بازی در پرونده خود علیه 
یحیی گزارش نوشته بود و ابلاغیه کمیته انضباطی هم 
به دست او رسید اما در نهایت یحیی حکم تبرئه خود 

را دریافت کرد.

نوری: خیلی زود جبران می کنیم
امیر نوری کاپیتان آلومینیوم درباره نتایج تیمش در سه 
بازی ابتدایی فصل می گوید: »در بازی اول و در گرمای 
خوزستان  استقلال  از  امتیاز  یک  خوزستان  شدید 
گرفتیم و در بازی دوم هم در دقیقه 96 از نساجی گل 
خوردیم و به نتیجه تساوی رسیدیم. در دیدار با مس 
رفسنجان نیز زمانی که بازی مساوی بود، یک پنالتی از 
دست دادیم که اگر گل می شد، قطعاً شرایط متفاوت 
می شد. فکر می کنم تا حدودی بدشانس بودیم و باید 
بیشتر امتیاز می گرفتیم. فصل گذشته در چهار بازی 
ابتدایی 9 امتیاز گرفتیم، ولی پایان خوبی نداشتیم. 
امسال هم در ابتدا زیاد خوب نتیجه نگرفتیم، اما قطعاً 
در ادامه وضعیت تغییر خواهد کرد. درست است که کم 
امتیاز گرفتیم، ولی در بازی های بعدی جبران خواهیم 
کرد و امیدوارم از بازی با هوادار بردهای ما شروع شود.« 
او به آینده تیمش امیدوار است: »ما تیم خوبی داریم و 
جوان های آلومینیوم هم انگیزه زیادی دارند تا خودشان 
را نشان دهند. ما نگران نیستیم و تمام هدف مان این 
آلومینیوم در جدول نسبت به فصل  رتبه  است که 

گذشته بهتر باشد.«

عباس زاده از نساجی اخراج شد
با تصمیم کادر فنی نساجی، عباس زاده حق حضور در 
تمرینات را ندارد و باید تکلیفش با این تیم مشخص 
بازی دوستانه پرسپولیس و نساجی،  از  شود. پس 
سیامک نعمتی با انتشار عکسی در فضای مجازی با 
عنوان »خانه من« به بازی با تیم پیشین خود واکنش 
نشان داده بود و در ادامه محمد عباس زاده با انتشار 
عکس ورزشگاه وطنی به نوعی به سیامک نعمتی طعنه 
زده بود که باعث شده بود برخی هواداران نساجی 
از سیامک نعمتی انتقاد کنند. کاپیتان نساجی برای 
دومین بار در طول فصل جاری از این تیم اخراج شد.

خ بیانی مربی نساجی، در واکنش به حواشی  شاهر
پیش آمده بین سیامک نعمتی و محمد عباس زاده 
می گوید: »سیامک نعمتی ۸ سال در پرسپولیس بازی 
کرده بود و در استوری خود به خاطراتش در این تیم 
اشاره داشت. عباس زاده به عنوان کاپیتان تیم با انتشار 
استوری علیه نعمتی واکنش نشان داد. نمی خواهیم 
حاشیه در تیم ما باشد. برای همین عباس زاده که 
بازیکن محبوبی در تیم است در اختیار کمیته انضباطی 
قرار گرفته و می خواهیم همه چیز با خوبی و خوشی 
در  عباس زاده  مشکل  که  زمانی  تا  برسد.  پایان  به 
کمیته انضباطی حل شود در اختیار باشگاه است. او 
می توانست به نعمتی زنگ بزند و موضوع را بپرسد، نه 

اینکه جواب او را با گذاشتن استوری بدهد.«

حاجی پور: شیرآلات ورزشگاه را می دزدند
از نگاه مدیر تیم استقلال خوزستان، چمن ورزشگاه 
فوتبال  استادیوم های  چمن  بهترین  اهواز  غدیر 
کشورمان است. البرز می گوید: »ورزشگاه غدیر بهترین 
چمن ایران را دارد. چند بخش زمین خالی از چمن 
است که پیمانکار گفت می خواهد ابتدا چمن پایداری 
پیدا کند و بعد قطعه گذاری کنیم. 95 درصد زمین سالم 
و یکپارچه است. اما اگر شیرآلات را از الان نصب کنیم، 
آن را می دزدند. ما چنین مشکلاتی داریم و شیرآلات را 
روز آخر نصب می کنیم.« مدیر تیم استقلال خوزستان 
در مورد سایر بخش های ورزشگاه غدیر که نیاز به مرمت 
داشت، این طور می گوید: »اتاق ناظران و داوران و 
رختکن ها، فضاهایی است که به آن نیاز داریم و مشکلی 
ندارند. یک سالن بزرگ برای نشست خبری داریم که 
در حال تکمیل آن هستیم و نشست های خبری تا آن 

زمان در یک سالن دیگر برگزار می شود.«

5 فوتبال ایران

تیم پالایش نفت بندرعباس که امسال 
امتیاز استقلال ملاثانی در  با خرید 
لیگ دسته اول حضور دارد، با هدایت 
عبدالله ویسی برای موفقیت تلاش 
می کند. این تیم اولین بازی خود را 
کرد.  واگذار  اسلامشهر  آریو  مقابل 
ویسی درباره شکست تیمش در هفته 
اول لیگ یک می گوید: »بازی نسبتاً 
شرایط  بود.  اول  بازی  برای  خوبی 

ما خاص بود، در 12 روز تیم را جمع 
کردیم. بچه ها از زمان شروع در اردو 
و دور از خانواده هایشان بودند. اگر 
صفر-صفر می شد، بهتر بود. اختلاف 
تیم  اینکه  ضمن  نبود.  گل  دو  بازی 
حریف تلاش کرد و بدشانس بودیم و 
آنها از ضربه ایستگاهی استفاده کردند 
و باختیم. امیدوارم تیم را جمع وجور 
نشویم.  هواداران  شرمنده  و  کنیم 

1200 کیلومتر  از هواداران که  تشکر 
آمدند و تیم را تشویق کردند.«

تیم  ب  نتخا ا لیل  د ره  با ر د یسی  و
جدیدش اینطور می گوید: »من یک 
ر  چها سه   . هستم ی  حرفه ا بی  مر
ت  هیأ و  نشد  که  شتم  ا د د  پیشنها
مدیره و مدیرعامل و مدیران پالایش 
از  نفت صحبت کردند و لذت بردم 
گرفتم  تصمیم  و  ن  یشا صحبت ها

وقتم را اینجا بگذارم. تیم را در این 
مدت کوتاه خوب جمع کردیم؛ بازی 
ما  آینده  ندادیم،  انجام  بی کیفیتی 
روشن است و بهتر می شویم. از نظر 
از  اما  هستیم،  خوب  لاین  و  مهره 
نظر هماهنگی و تاکتیکی کار داریم. 
بچه ها  که  می شود  بیشتر  ژی ام  انر
داشته  خوبی  آینده  و  برگردانم  را 

باشیم.«

ذوب آهن پس از گذشـــت ســـه 
هفتـــه از لیـــگ برتر، فقط ســـه 
امتیـــاز اندوختـــه کـــه حاصـــل 
ســـه تســـاوی پیاپی بوده است. 
ایـــن تیم اگرچه هیچ شکســـتی 
گل  دو  ز  ا بیشـــتر  و  نداشـــته 
نخورده امـــا اکتفا به ســـه امتیاز 
از 9 پوئـــن ممکن و زدن فقط دو 
گل طی 270 دقیقه و تنزل تا رده 
دوازدهم جدول، قطعـــاً رتبه ای 
نیســـت کـــه ســـران ذوبی هـــا و 
محمـــد ربیعـــی ســـرمربی ایـــن 
تیم امیـــد آن را داشـــتند. البته 
دفاعیه هایی بـــر عملکرد ربیعی 
وجـــود دارد. یکـــی ایـــن اســـت 
کـــه فاصلـــه امتیـــازی ذوب آهن 
بـــا تیم هـــای چهـــارم و پنجـــم 
جدول )گل گهر و پرســـپولیس( 
از ســـه و دو امتیاز فراتر نمی رود 
و جـــدول چنان فشـــرده اســـت 
کـــه با کســـب یـــک بـــرد و ثبت 
حتی یک شکســـت بـــرای رقبا، 

ذوبی هـــا می تواننـــد بـــه یکباره 
چهار-پنج پلـــه صعـــود کنند. از 
آنجـــا که لیـــگ هنوز به درســـتی 
شـــکل نگرفتـــه و 27 هفتـــه از 
ایـــن دیدارهـــا باقی مانـــده، این 
امیـــدواری هـــم وجـــود دارد که 
تیـــم اصفهانی بعد از بازگشـــایی 
لیگ بـــه آرامـــی روی دور بیفتد 
و به ســـطحی برســـد کـــه فصل 
پیش داشـــت و موجب رسیدن 
این تیم بـــه رتبه هفتـــم جدول 
شـــد. به دیگر ســـخن، نـــه باید 
به واســـطه جایگاه فعلی ســـفید 
و ســـبزهای اصفهانی بـــه کلی از 
آنهـــا قطع امیـــد کرد و نـــه کار را 
آنقدر ســـطحی و آسان شمرد که 
هیچ گونـــه دغدغـــه ای در مورد 
آینده ذوبی ها در دل احســـاس 

. د نکر
 

برآورد سخت رفته ها و آمده ها
آنچـــه شـــکی در مـــورد آن وجود 
نـــدارد، ایـــن اســـت کـــه در ایام 
پیش فصـــل ذوب آهـــن امثـــال 
د  و و ا د  ، ر ضی پـــو قا م  ا ر پـــد
متیـــن  ا ر  ، نی فیا شـــی صو نو
ســـلیمان زاده، مهدی ممی زاده 
مهاجـــم  ی  یـــز تبر مرتضـــی  و 

ســـابقش کـــه 8-7 ســـال پیش 
در اصفهان چهره شـــد را جذب 
خویش کـــرد و در ازای آن نظایر 
محمدجـــواد  ســـعید کریمـــی، 
حســـین  محمد و  ی  محمـــد
اســـلامی را از دســـت داد. بـــه 
درســـتی نمی توان تشخیص داد 
کـــه ایـــن تیـــم از بابت ایـــن آمد 
و رفت ها بیشـــتر متزلزل شـــده 
یا قدرتمند اما ســـطح متوســـط 
ی  یش هـــا نما و  تیـــم  ی  ز بـــا
محتاطانـــه ذوب آهـــن حاکی از 
آن اســـت کـــه ایـــن تیـــم هنـــوز 
بـــازی  روش  و  نـــگار  و  نقـــش 
درســـت و دقیق و مورد نظرش را 
نیافتـــه و دوره انتقالی اش را طی 
می کنـــد؛ دوره ای که بـــا تعطیل 
شـــدن موقتـــی لیـــگ بعـــد از 3 
هفتـــه نخســـت اســـتمرار یافته 
و کار ربیعـــی را برای رســـیدن به 
اســـتانداردهای مـــورد نظـــرش 
در فولادشـــهر پس از بازگشـــایی 
لیـــگ ســـخت تر خواهـــد کـــرد.

 
شبیه به پیروزی

ایـــن دومیـــن فصلی اســـت که 
ربیعی در جمع ذوبی ها ســـپری 
می کنـــد. او در فصـــل گذشـــته 

هم فـــراز و فرودهایی در کارش 
داشت ولی در هفته های پایانی 
فصل به نتایج خوبی رســـید که 
فرجام بالنســـبه خوشی را برای 
تیـــم او موجـــب شـــد. ربیعی و 
شـــاگردانش در شـــروع فصـــل 
گذشـــته هـــم امیدوارانـــه ظاهر 
شـــدند ولـــی در اواســـط فصل 
چنـــد بـــار تغییـــر رویـــه دادند و 
تنـــزل کردنـــد و از گوشـــه ای به 
گوشـــه دیگـــر غلتیدنـــد بدون 
اینکـــه بتواننـــد بـــه اســـتمراری 
برســـند کـــه لازمـــه کار هـــر تیم 
موفقـــی در لیـــگ اســـت. هنـــر 
کـــه ذوب آهـــن  ربیعـــی  مهـــم 
امیـــدوار اســـت در ادامه فصل 
جاری هم از آن برخوردار شـــود، 
توانایی او در استفاده حداکثری 
از تـــوان بازیکنانـــی اســـت کـــه 
اغلب شـــان کیفیت فنی بالایی 
ندارنـــد امـــا با تـــلاش و همت و 
دوندگـــی دائمی بـــر کمبودهای 

فنـــی خـــود ســـایه می اندازند. 
خصلـــت تیم هـــای متوســـط و 
معمولی همین اســـت؛ دوندگی 
پایان ناپذیـــر و حرکـــت دائمـــی 
در تمامی ســـطوح زمیـــن برای 
کـــردن مهارت هـــای  اثـــر  کـــم 
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گوهری: پرسپولیس می توانست روی من حساب کند
بودجه باشگاه کمتر از سقف بودجه است

فکری: سه سال بعد به لیگ برتر می آییم

 
احمــد گوهــری کــه پــس از قطــع همــکاری 
بــا پرســپولیس راهــی اســتقلال خوزســتان 
شــده، شــروع درخشــانی همــراه بــا ایــن 
تیم داشــته و در نخســتین مســابقه مقابل 
اســتقلال تهــران توانســت دروازه خــود 
را بســته نگــه دارد. او کــه بــرای تماشــای 
ــادان مقابــل ســایپا  ــازی صنعــت نفــت آب ب
در هفتــه اول لیــگ یــک راهــی ورزشــگاه 
ــی  ــازی دو تیم ــد و ب ــران ش ــتگردی ته دس
کــه تجربــه حضــور در آنهــا را داشــته  از 
نزدیــک تماشــا کــرد، در ایــن بــاره می گوید: 
ــی  ــی خوب ــای خیل ــه روزه ــل اینک ــه دلی »ب
در صنعــت نفــت داشــتم، پیشــرفتم را 
تیــم هســتم و امیــدوارم  ایــن  مدیــون 
امســال به عنــوان مدعــی اصلــی لیــگ برتــر 
ــا  صعــود کنــد، بــه ورزشــگاه رفتــم.« آنهــا ب
ــی  ــرایط خوب ــتقلال ش ــت دادن اس شکس
را بــه لحــاظ روحــی کســب کرده انــد: »بــه 
نظــرم تیــم خوبــی داریم و حرف زیــادی در 
ایــن فصــل بــرای گفتــن خواهیــم داشــت. 
امیــدوارم در هفته هــای آینــده بتوانیــم 
نتایــج خوبــی بگیریــم و بــا رفاقتــی کــه 
در تیــم وجــود دارد، نمایــش موفقــی ارائــه 
ــتان  ــتقلال خوزس ــان اس ــم.« دروازه ب دهی
دربــاره کار بــا میــودراگ بوژوویــچ می گوید: 
ــه  ــت ک ــی اس ــی خوب ــی خیل ــان مرب »ایش
ایــن  بــا  تمرینــات خیلــی  بازیکنــان در 

ــان  ــج نش ــتند. نتای ــت هس ــرمربی راح س
بهتریــن  و  هســتیم  کاره  چــه  می دهــد 
پاســخ بــرای این موضــوع اســت.« او درباره 
ــه  ــاری ک ــپولیس و رفت ــی اش از پرس جدای
اکنون این باشــگاه با ســینا اسدبیگی دارد، 
ایــن طــور می گویــد: »ســینا دوســت خیلــی 
نزدیــک مــن اســت و جــدای از فوتبــال، 
روابــط بیرونــی و رفــت و آمــد داریــم. 
خیلــی بــرای او ناراحــت هســتم کــه چنیــن 
اتفاقــی افتــاده اســت. در زمــان بــدی هــم 
ایــن کار را بــا او کردنــد ولــی امیــدوارم بــرای 
پرســپولیس و ســینا اتفــاق خوبــی بیفتــد، 
ــد  ــه چن ــی ک ــت بازیکن ــن اس ــرم ای ــا نظ ام
ســال در باشــگاه بــوده و بــا آن جــو آشــنایی 
دارد، بهتــر اســت حفــظ شــود؛ ضمــن 
ــی  ــی خوب ــی خیل ــرایط فن ــینا ش ــه س اینک
ــم  ــاره تصمی ــری درب ــن نظ ــد م دارد. هرچن
ــن  ــم. م ــت نمی کن ــدارم و دخال ــگاه ن باش
دوســت داشــتم در تیمــی باشــم کــه بــازی 
کنــم. قبــل از آن هــم همیشــه در لیــگ 
برتــر بــازی می کــردم و فقــط یــک فصــل 
ــی  ــودم ول ــت ب ــپولیس روی نیمک در پرس
همــان ســال هــم می خواســتم رقابــت 
کنــم. امســال شــرایط طــوری بــود کــه 
به نظرم پرســپولیس می توانســت روی من 
حســاب کنــد، امــا اینکــه تصمیــم باشــگاه 
شــکل دیگــری بــود را اطلاعــی نــدارم و بــه 
آن احتــرام می گــذارم. اصــلاً گلــه نــدارم و 
ــتم  ــحال هس ــم. خوش ــم نمی زن ــی ه حرف
کــه بــه تیــم خــوب اســتقلال خوزســتان 

رفتــم و مســیرم را ادامــه می دهــم.«

محمود  هدایت  با  که  شهربابک  مس 
آزادگان  فکری وارد رقابت های لیگ 

نفت  گل  یک  با  اول  هفته  در  شده، 
را شکست داد. فکری  مسجدسلیمان 
اولین  اینکه  »با  می گوید:  باره  این  در 
افتاد.  خوبی  اتفاقات  بود،  لیگ  بازی 
از یک طرف شاید آماده نبودن دو تیم 
آنها  نباید دنبال  زد که  را رقم  اتفاقاتی 
کنیم  را  تلاش مان  تمام  باید  باشیم. 
ما  ببریم.  بالا  را  فنی مان  کیفیت  که 
امسال جزو تیم هایی بودیم که دیر شروع 
کردیم و هنوز نفرات مان کامل نیستند و 
آماده سازی ها و بازی های تدارکاتی مان 
خیلی کم بود.« او با اشاره به هدف تیمش 
در فصل جدید این طور می گوید: »من در 
سایپا هم موفق بودم و تیمم دوم جدول 
بود و مشکلی نداشتیم. من صحبت هایی 
با مجموعه نفت مسجدسلیمان داشتم و 
یکی از دلایلی که باعث شد اینجا نیایم، 
برنامه ریزی چند ساله تیم مس شهربابک 
بود. جا دارد از همه مجموعه شهربابک، 
هیأت مدیره، مدیرعامل و همه دوستان 

تشکر کنم که نگاه و برنامه ریزی خیلی 
خوبی داشتند. به هر حال ما دنبال این 
هستیم که ساختاری را در شهربابک به 
وجود بیاوریم که با یک برنامه ریزی3،2 
ساله تیم به لیگ برتر بیاید و حرف هایی 
داشته باشیم. امسال تمام تلاش مان را 
می کنیم که شکل خوبی داشته باشیم 
و  کنیم  میدان  وانه  ر را  خوبی  تیم  و 
جزو۶ تیم بالای جدول باشیم. هدف و 
برنامه ریزی مجموعه تیم در حال حاضر 
صعود به لیگ برتر نیست و ما هم دنبال 
این هستیم که زیرساخت ها آماده شود و 
از آن طرف هم نگاهی به جوان های استان 
داشته باشیم و بتوانیم پشتوانه خوبی 
بسازیم. وقتی آن شرایط آماده شد، به 

صعود هم فکر می کنیم.«
خصوص  در  شهربابک  مس  سرمربی 
و  نقل  ر  د ه  شگا با ین  ا ی  لیت ها فعا
انتقالات می گوید: »بودجه باشگاه نسبت 
به سقف بودجه کمتر بوده ولی همکاری 
لازم با باشگاه از طرف مدیریت مجموعه 
مس انجام می شود. در حال حاضر ما 
۱۴ بازیکن بزرگسال داریم و می توانیم 
آنها  گرفتن  با  که  بگیریم  بازیکن   5،4
تیم مان ترمیم و دست مان در تعویض ها 
و انتخاب نفرات باز می شود. الان قبل 
وسط  مان  دفاع های  از  یکی  بازی  از 
آسیب دیده بود و هم اخراجی داشتیم 
و نفر خیلی کم داریم. ان شاءالله نفرات 
مدنظرمان را جذب کنیم و قوی تر ظاهر 

شویم.«
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نهایـــت  و  رقبـــا  بیشـــتر  فنـــی 
اســـتفاده از فرصت هـــای نـــاب 
و غافلگیـــر کـــردن رقبـــا در تک 
موقعیت هـــای موجـــود به قصد 
گلزنی و کســـب امتیاز و نباختن 
و حتـــی رســـیدن به پیـــروزی در 
بعضی دیدارها. این سیســـتم در 
شـــماری از هفته ها در تیم هایی 
از ایـــن دســـت جـــواب می دهد 
اما ربیعی و نظایـــر او نمی توانند 
هر هفتـــه از مس، طلا بســـازند 
و لازمـــه طـــلا داشـــتن، خـــرج 
کـــردن هر چـــه بیشـــتر و جذب 
بازیکنانـــی اســـت کـــه کیفیـــت 
بالایـــی داشـــته باشـــند. ذوب 
البتـــه از ایـــن دســـت بازیکنان 
بـــه کلـــی بی بهـــره نیســـت امـــا 
بایـــد ایـــن واقعیـــت را پذیرفت 
ج  کـــه در عصـــر نجومـــی خـــر
کـــردن امثال ســـپاهان، تراکتور 
و اســـتقلال و انباشـــت ستاره ها 
ایـــن تیم هـــا، شـــکل گیری  در 
تدریجـــی و مجـــدد ذوب آهن و 
روش احترام برانگیـــز بـــازی اش 
و حتی کســـب فقط ســـه امتیاز 
از ســـه مســـابقه به جـــای اینکه 
ناکامی باشـــد، بیشـــتر شبیه به 

یـــک پیروزی اســـت.

نگاه فنی

وصال روحانـی
خبر نگار

سعید دقیقی درباره اوضاع شمس آذر اینطور 
حرف می زند: »از روزی که آمدم و هدایت تیم 
را قبول کردم، فقط ۵ روز تا شروع لیگ وقت 
داشتم و باشگاه هم در شرایطی نبود که بتواند 
ع هم  تیم کاملی را ببندد. البته باید از مازیار زار
تشکر کنم که تیم را تا آن زمان مدیریت کرده 
بودند اما شرایط تیم در حالتی بود که شاید 
بازیکن بیشتر نداشتیم و   ۱۲ یا   ۱۰ به  نزدیک 
نزدیک به ۶۰ درصد از بازیکنان فصل گذشته 
هم از تیم جدا شده بودند. باید یکسری بازیکن 
جایگزین می شد و در بازار هم با توجه به شرایط 
قراردادی، خیلی بازیکن اسم و رسم داری پیدا 
و  جوان  بازیکن  یکسری  خب  ولی  نمی شد 
خوب از لیگ پایین تر به تیم اضافه کردیم؛ از 
لیگ دو و از تیم ملی جوانان هم جذب کردیم 
که بتوانیم حالا در این شرایط تیم را مدیریت و 
سعی کنیم همان بازی فصل گذشته را با کیفیت 

همیشگی ارائه بدهیم و اگر بشود، نتیجه هم 
بگیریم.« او اشاره ای هم به بازی های تیمش 
دارد: »در برابر استقلال یک بازی خیلی خوب 
انجام دادیم که به نظر من حداقل یک امتیاز 
حق تیم شمس آذر بود. در بازی با چادرملو هم 
تا قبل از اخراج بازیکن ما، حریف فشاری وارد 
نکرده بود. در بازی با سپاهان هم فکر می کنم 
با توجه به داشته های مان، فوتبال باکیفیتی 
را ارائه دادیم. ولی شمس آذر واقعاً از لحاظ 
نفری تخلیه شده و زمان می برد که ما بتوانیم 
هارمونی خوبی را در تیم با این داشته ها ایجاد 
کنیم.« سرمربی شمس آذر تعطیلی لیگ را به 
نفع تیمش می داند: »تعطیلات به نفع ما بود. 
سعی کردیم از لحاظ بدنی به شرایط خوبی 
برسیم. البته تعطیلات خیلی هم نبود و تقریباً 
بین دو بازی ۱۰ روز فاصله داشت. با توجه به 
نتوانستیم جذب  بازیکن هم  توانایی مالی، 
کنیم، بخشی از کار آینده ما با حضور هواداران 
در بازی با استقلال خوزستان تکمیل می شود و 
اگر بتوانیم از این بازی سه امتیاز را کسب کنیم، 
در ادامه مسیر می توانیم دوباره شرایط خوب 
را پله پله مهیا کنیم. هواداران و حمایت این 
عزیزان که واقعاً در روزهای بد کنارمان بودند، 
باعث می شود خوشحالی و نشاط را در استان 

ایجاد کنیم.«

پـــس از انجـــام مذاکـــرات طولانـــی بیـــن هوشـــنگ نصیـــرزاده، مدیرعامل 
باشـــگاه فـــولاد خوزســـتان با کریســـتوفر کنت و دکتـــر پیتر لوکاســـت وکیل 
سوئیســـی این بازیکن، قرارداد گلر اتریشـــی به صورت توافقی فســـخ شـــد. 
او به درخواســـت کادر فنی از ابتدای مســـابقات از تمرینات منع شـــده بود، 
امـــا راضی به امضا فســـخ توافقـــی نمی شـــد. از آنجا که فســـخ یکطرفه این 
بازیکن می توانســـت عـــلاوه بر جریمه تمـــام مبلغ قرارداد باعث بســـتن دو 
پنجـــره نقل  و انتقالات باشـــگاه فولاد شـــود، مذاکره با وی بســـیار حســـاس 
بود. عـــلاوه بر ایـــن وکیل سوئیســـی کنـــت هفـــت اخطاریه قانونـــی برای 
فولاد ارســـال کـــرده و در آســـتانه فســـخ یکطرفه توســـط بازیکن بـــود و اگر 
فســـخ یکطرفه انجام می گرفت، باشـــگاه فولاد با مشـــکلات زیـــادی مواجه 
می شـــد که در نهایت با مذاکرات فشـــرده ویدیویی با وکیل وی قرارداد این 
بازیکن به صورت توافقی فســـخ شـــد. این چهارمین بازیکـــن خارجی فولاد 
بود که باشـــگاه موفق به فســـخ قرارداد آنها شده اســـت که این تعداد فسخ 
بازیکنـــان خارجی برای فـــولاد یک رکورد به حســـاب می آید. پیـــش از این، 
جفرســـون باهیا مدافع برزیلـــی، لوکاس کاندیدو هافبـــک برزیلی و ابراهیم 
حصـــار هافبک ســـوریه ای - آرژانتینی هم قرارداد خـــود را به صورت توافقی با 
باشـــگاه فولاد فســـخ کرده بودند. البته هنوز گادوین منشـــا بـــا وجود عدم 

حضور در لیســـت، تحت قرارداد باشـــگاه خوزســـتانی است.
کنت بعد از این اتفاق در صفح شخصی اش برای هواداران فولاد این طور 
نوشت:» هواداران عزیز فولاد، خانواده عزیز فولاد و هم تیمی هایم. می 
خواهم از شما برای سه سال فوق العاده تشکر کنم. البته من خیلی ناراحتم 
که دارد به پایان می رسد، اما گاهی اوقات در فوتبال اینطور است. من و 
خانواده ام در اهواز احساس راحتی می کردیم، مردم خیلی مهربان و خون 
گرم. همچنین می خواهم از آقای دکتر نصیرزاده تشکر کنم. خداحافظ 

اهواز، خداحافظ فولاد«

با هواداران سه امتیاز اول را می گیریم

دقیقی: تعطیلات به نفع 
شمس آذر بود

کنت بعد از فسخ قرارداد

 خداحافظ فولاد
خداحافظ اهواز
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